

မူဝါဒပေါ်လစီ JLC - ကျောင်းသား ကျန်းမာရေးဝန်ဆောင်မှုများနှင့် လိုအပ်ချက်များ

အရေးပေါ်မဟုတ်သည့် စောင့်ရှောက်မှုအတွက် ညွှန်းဆိုလွှဲပြောင်းမှုများ e

1. ပုဂ္ဂလိက သမားတော်များ သို့မဟုတ် ဆေးပေးခန်းများသို့

မိဘများသည် ၎င်းတို့၏ ကလေးများအား စောင့်ရှောက်ရန်အတွက် တာဝန်ရှိပေသည်။ အကယ်၍ မိဘတစ်ဦးမှ သမားတော်တစ်ဦး ၏ နာမည်အား တောင်းဆိုလာခဲ့လျှင် ၎င်းအား ကျောင်းသူနာပြု သို့မဟုတ် ကျောင်းတာဝန်ကျ သမားတော်မှ Denver ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်း ညွှန်းဆိုလွှဲပြောင်းမှု စင်တာသို့ ညွှန်းပေးရပေမည်။ မည်သည့် ကျောင်းဝန်ထမ်းကမျှ မိသားစုဝင်တစ်ဦးအား သီးခြား သမားတော်တစ်ဦးထံသို့ ညွှန်းဆိုလွှဲပြောင်းခြင်း မပြုရပေ။

2. သူနာပြုဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများသို့

ကျောင်းအုပ်များ၊ ဆရာ၊ဆရာမများ၊ အထူးပညာရေးဝန်ထမ်းများ သို့မဟုတ် အခြားသူများသည် တစ်စုံတစ်ဦးသော ကျောင်းသားများ နှင့်ပတ်သက်သည့် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အပိုဆောင်း အချက်အလက်များကို လိုအပ်ကောင်း လိုအပ်လိမ့်မည် ဖြစ်ပြီး၊ ထိုသို့သော ပံ့ပိုးမှုအတွက်မူ ကျန်းမာရေးဝန်ဆောင်မှု ဝန်ထမ်းရေးရာသို့ ဆက်သွယ်သင့်ပေသည်။ ကျောင်းသူနာပြုဖြစ်သူသည် ကျောင်းသား တစ်ဦးနှင့် ပတ်သက်ပြီး ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက်များအား ထုတ်ပေးရန် သို့မဟုတ် စောင့်ထိန်းရန် ရည်ရွယ်ချက်အတွက် သီးသန့် သမားတော်များ သို့မဟုတ် ဆေးပေးခန်းများဖြင့် ဆက်သွယ်မှုလိပ်စာများအားလုံး ပြုလုပ်ထားပေသည်။

ကျောင်းသားများနှင့်ပတ်သက်သည့် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ

1. ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ တောင်းဆိုခြင်း

ပုဂ္ဂလိက သမားတော်များ၊ ဆေးရုံများ သို့မဟုတ် ဆေးပေးခန်းများမှ ကျောင်းသားများနှင့်ပတ်သက်သည့် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ အချက်အလက်များအား ထိန်းသိမ်းရန်မှာ သူနာပြုဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုများ၏ တာဝန်ပင်ဖြစ်သည်။ သမားတော်နှင့် ကျောင်းအတွက် တရားဝင် ကာကွယ်မှုအဖြစ် လက်မှတ်ရေးထိုးထားသော မိဘ သဘောတူညီချက် စလစ်စာရွက်များအား လက်ခံရရှိရပေမည်။

2. ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်များအား ကူးပြောင်းခြင်း

သူနာပြုဆိုင်ရာဝန်ဆောင်မှုများထံသို့ ပေးပို့သည့် ကျန်းမာရေးအစီရင်ခံစာတိုင်းအား ကြည့်ရှုစစ်ဆေးမှုပြုပြီး၊ အဆိုပါ အချက်အလက်များအား တောင်းဆိုထားသည့် ကျောင်းအုပ် သို့မဟုတ် ဆရာ၊ဆရာမထံသို့ တစ်ဆင့်ပြန်လည်ပေးပို့ပေးမည့် ကျောင်းသူနာပြုဖြင့် မျှဝေမှုပြုရပေမည်။

3. ကျောင်းတွင် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်များအား လက်ခံရရှိခြင်း

အကယ်၍ ကျန်းမာရေးအစီရင်ခံစာအား ကျောင်းတွင် လက်ခံရရှိခဲ့လျှင် ၎င်းအား ကျောင်းသူနာပြုထံသို့ ပေးပို့သင့်ပေသည်။ အကယ်၍ အပိုဆောင်းအကူညီ သို့မဟုတ် စကားပြန်ဆိုမှုအကူညီ လိုအပ်ခဲ့လျှင် သူနာပြုဆိုင်ရာဝန်ဆောင်မှုများသို့ ဆက်သွယ်သင့်ပေသည်။

4. ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်များအား ထုတ်ပြန်ခြင်း

သမားတော်များ၊ ဆေးရုံများ သို့မဟုတ် ဆေးပေးခန်းများထံမှ ကျောင်းသားများနှင့်ပတ်သက်သည့် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ သတင်းအချက်အလက်များအတွက် ရေးသား တောင်းဆိုမှုများ ရောက်ရှိလာချိန်တွင် ထိုသို့သော သတင်းအချက်အလက်များ ထုတ်ပြန်ပေးရန် မိဘများ၏ ခွင့်ပြုချက် လိုအပ်ကောင်း လိုအပ်ပေလိမ့်မည်။ တောင်းဆိုသူများထံမှ လက်မှတ်ရေးထိုးထားသည့် ခွင့်ပြုချက် စလစ်စာရွက်များအား လက်ခံရရှိရပေမည်။

အကယ်၍ သမားတော်များ၊ ဆေးရုံများ သို့မဟုတ် ဆေးပေးခန်းများမှ ဖုန်းဖြင့် တောင်းဆိုမှုများ ရောက်ရှိလာခဲ့လျှင် မည်သည့် သတင်းအချက်အလက်ကိုမျှ ထုတ်ပြန်ပေးခြင်း မပြုမီ ခေါ်ဆိုသူမှာ မည်သူမည်ဝါဖြစ်ကြောင်း စစ်ဆေးရပေမည်။ ခေါ်ဆိုမှု အတုအပများအား စစ်ဆေးအတည်ပြုရန်အတွက် ပြန်လည် တယ်လီဖုန်းခေါ်ဆိုမှု ပြုသင့်ပေသည်။ ရှာဖွေသည့် သတင်း အချက်အလက်အမျိုးစားပေါ်တွင် မူတည်ပြီး မိဘဖြစ်သူ၏ သဘောတူညီချက် လိုအပ်ကောင်း လိုအပ်ပေမည်။

နှစ်စဉ် ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည့် အစီစဉ်များ

မူကြို၊ ပထမတန်း၊ ဒုတိယတန်း၊ တတိယတန်း၊ ပဉ္စမတန်း၊ သတ္တမတန်း နှင့် နဝမတန်းများမှ ကျောင်းသားများအားလုံး၊ သို့မဟုတ် စစ်ဆေးမှုအတွက် လွှဲပြောင်းခံရသော နှိုင်းရအသက်ရွယ်အုပ်စုများရှိ ကျောင်းသားများအားလုံး၏ အမြင်ပိုင်းနှင့် အကြားအာရုံတို့အား ကျောင်းစာသင်နှစ်အတွင်း ဥပဒေအရ လိုအပ်သည့်အတိုင်း ကျောင်းသူနာပြု၊ ဆရာ၊ဆရာမ၊ ကျောင်းအုပ် သို့မဟုတ် ခရိုင်ဒေသမှ ခွင့်ပြုချက် ရရှိသည့် အခြားသော အရည်ချင်းပြည့်မှီသူများမှ စစ်ဆေးမှုပြုပေမည်။

အကယ်၍ ချို့ယွင်းချက်တွေ့ရှိရလျှင် မိဘများ သို့မဟုတ် အုပ်ထိန်းသူထံသို့ အကြောင်းကြားပေမည်။

ဤထောက်ပံ့မှုသည် မိဘများ သို့မဟုတ် အုပ်ထိန်းသူများမှ ဘာသာရေးအရ သို့မဟုတ် ပုဂ္ဂိုလ်ရေးအရ ခွင့်ပြုချက်မပေးခဲ့လျှင် ထိုသို့သော ကျောင်းသားများထံသို့မူ သက်ရောက်မှုရှိလိမ့်မည်မဟုတ်ပေ။

သွားဘက်ဆိုင်ရာ စောင့်ရှောက်မှု ဆေးပေးခန်း

အခြားသော သွားဘက်ဆိုင်ရာ အရင်းမြစ်များမရှိသည့် ကျောင်းသားများအတွက် သွားဘက်ဆိုင်ရာ စောင့်ရှောက်မှုအား ထောက်ပံ့ပေးရန်အတွက် Denver အများပြည်သူပိုင်ကျောင်းများသည် သွားဘက်ဆိုင်ရာလိုအပ်သည့် ကလေးများ (KIND) ဖြင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သည့် အစီစဉ်တစ်ခုတွင် ပါဝင်မှုပြုပေမည်။

1. အဆိုပါ အထွေထွေဝန်ဆောင်မှု၏ စီမံခန့်ခွဲမှုနှင့် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မှုသည် KIND ၏ တာဝန်ဖြစ်ပေမည်။
2. Denver အများပြည်သူပိုင်ကျောင်းများသည် ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ အထွေထွေဝန်ဆောင်မှုများနှင့် ပံ့ပိုးမှုများကိုသာလျှင် ထောက်ပံ့ ပေးပေမည်။ ကျောင်းခရိုင်ဒေသ၏ ပါဝင်မှုအား အထက်တွင် မှတ်ချက်ပြုထားသည့်အတိုင်း ကန့်သတ်ထားပေမည်။ ခရိုင်ဒေသသည် သွားဘက်ဆိုင်ရာ စောင့်ရှောက်မှု ဆောင်ရွက်ပေးသည့် အေဂျင်စီ၏ ဝန်ထမ်းရေးရာ သို့မဟုတ် မူဝါဒပေါ်လစီ ဆုံးဖြတ်ချက်များ အတွက် တာဝန်မရှိကြောင်း မှတ်ယူရပေမည်။
3. Denver အများပြည်သူပိုင်ကျောင်းများအနေဖြင့် မည်သည့် ပရော်ဖက်ရှင်နယ်ကျွမ်းကျင် တာဝန်ယူမှုကိုမဆို ငြင်းပယ်ပေမည်။

ဇန်နဝါရီလ ၅ရက်၊ ၁၉၅၉၊ ဖေဖဝါရီလ ၂၁ရက်၊ ၁၉၆၄ နှင့် ဇန်နဝါရီလ ၁၉ ရက်၊ ၁၉၇၃ တွင် အစိတ်ပိုင်းများအား မွေးစားကျင့်သုံးခဲ့သည်။ ကျင့်သုံးမှုဖြင့် လိုက်နာမှုရှိကြောင်း ပြန်လည်စစ်ဆေးမှု - လက်ကိုင် မွေးစားကျင့်သုံးမှု နေ့စွဲ

ဥပဒေဆိုင်ရာကိုးကားချက်များ- C.R.S. 18-6-101

C.R.S. 22-1-116

C.R.S. 22-32-110 (1)(bb)

C.R.S. 22-33-106 (2)

C.R.S. 25-4-901 *et seq.*

C.R.S. 25-6-102

ဇိုင်- JLC

CROSS REFS.: JFC, ကျောင်းသားများ ကျောင်းသို့ ဝင်ရောက်မှုများ/ကျောင်းမှ ထုတ်ပယ်မှုများ

JHD, ကျောင်းတက်ရောက်မှုမှ ခြွင်းချက်များနှင့် တင်းလွှတ်မှုများ

JLCB, ကျောင်းသားများ၏ ကာကွယ်ဆေး

JLCC, ဆက်သွယ်မှုပြုနိုင်သော/ကူးစက်နိုင်သော ရောဂါများ

JLCCA, HIV/AIDS ရှိသည့် ကျောင်းသားများ

JLCD, ကျောင်းသားများထံသို့ ဆေးဝါးများ စီမံကွပ်ကဲခြင်း

JRA/JRC, ကျောင်းသားမှတ်တမ်းများ/ ကျောင်းသားများအပေါ် အချက်အလက်များ ထုတ်ပြန်မှု